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w dniu 18 lutego 2009 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara 
Pawlaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Czy w związku z aktualną sytuacją gospodarczą Ministerstwo Gospodarki planuje dokonać 
zmian w ustawie o specjalnych strefach ekonomicznych? Chodzi przede wszystkim o 
wprowadzenie lub modyfikacje stosownych zachęt dla inwestorów, planujących inwestycje w 
SSE w zakresie innowacyjnych technologii i tworzących nowe miejsca pracy. Pojawienie się 
nowych inwestorów w SSE oraz tworzenie nowych miejsc pracy jest szczególnie zasadne w 
rejonach, w których inne przedsiębiorstwa ograniczają zatrudnienie. Czy w związku z aktualną 
sytuacją gospodarczą jest planowane przedłużenie okresu funkcjonowania stref? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
 


